
 

Vážení členové Judoclubu,  
  
reaguji na již opakovaný návrh či výzvu Romana Šimsy a Jiřího Dolejše na moje odstoupení, A 
ZÁROVEŇ VÁM VŠEM OSTATNÍM děkuji za podporu A TAKÉ za to, že nepodléháte v této pesimistické 
době dezinformacím, které jsou Vám podsouvány.   
  
Samozřejmě jsem připraven, jakmile to epidemiologická situace dovolí, svolat Valnou hromadu tak, 
aby mohly být zachovány veškeré zákonné postupy v případě volby nového předsedy JUDOCLUBU 
Plzeň.  
  
Přeji všem dostatečnou míru optimismu pro tuto dobu a snažte se všichni trénovat či alespoň 
udržovat se v dobré fyzické kondici.  
  
Zdeněk Vlček  
předseda JUDOCLUBU Plzeň  
 


